

Homework for Level Two

Date due : 17/11/2024

الواجب البيتي للمستوى الثاني

تاريخ التسليم : 2024/11/17

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة موضوع "الصدق" على ص 94-96 من كتاب التربية الإسلامية- الجزء 2 للتأكد من الاستيعاب
 - مراجعة حديث 10 (إن الصدق يهدي ..) على ص 127 من كتاب التربية الإسلامية-الجزء 2 للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ والاستيعاب .
 - مراجعة ما درسناه سابقا عن أحكام الصلاة وأوقاتها على ص 38-39 من كتاب التربية الإسلامية- الجزء 2 للتأكد من الاستيعاب .
 - حل التمرين أدناه.
- Revise the topic "Telling the Truth" on P.94-96 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify understanding .
 - Revise Hadeeth 10 (Telling the Truth) on P. 127 from the Islamic Education Book Step-2 to verify memorizing and understanding .
 - Revise the topic previously learned (Prayer Rules & Timings) on P.38- 39 in the Islamic Education Book-Step 2 to verify understanding:

تمرين: أجبوا عن الأسئلة التالية لغرض التأكد من فهم واستيعاب جميع المواضيع المدروسة سابقا :

Exercise: Answer the following questions to verify understanding and comprehension of all previously studied topics:

1- What does the Hadith (Telling the truth) mean ?

(إن الصدق يهدي إلى البر وإن البر يهدي إلى الجنة)

.....
.....

2 – As a true Muslim, what you should do.

.....
.....

3- What must you do before offering Salah ?

1-..... 2-
3-..... 4 -